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门协调装置CE认证- EN 1158:1997 详解-CPR

1、门协调装置欧盟CE认证标准

EN 1158:1997

Building hardware - Door coordinator devices - Requirements and test
methods建筑五金.门协调装置.要求和试验方法

2、门协调装置 欧盟CE认证法规

建材CPR Regulation (EU) No 305/2011

3、EN 1158:1997  适用CE认证门协调装置范围

https://www.gaomengce.com/newsinfo/392024.html


This European Standard specifies requirements for the following door coordinator devices for use on
double leaf swing doors: separately mounted door coordinator devices; coordinator mechanisms
incorporated in door closers; coordinator mechanisms incorporated in door closers with electrically
powered hold-open devices. ? Door coordinator devices are used where it is necessary to ensure the
correct sequence of closing of double leaf swing doors, for example doors with rebated meeting stiles.
Door coordinator devices manufactured in accordance with this European Standard are
recommended for use wherever there is a requirement for reliable sequential closing of double leaf
swing fire/smoke doors incorporating rebated meeting stiles. Door coordinator devices for use on
fire/smoke doors need additional attributes in order to contribute actively to meeting the essential
requirements of safety in case of fire, either independently or as part of a complete door assembly.
These additional requirements for door coordinator devices for use on a fire/smoke door assembly
are specified in normative Annex A. 本欧洲标准规定了双扇摆动门上使用的下列门协调装置
的要求：单独安装的门协调装置；闭门器中的协调机构；配有电动开门装置的闭门器中的
协调机构？在需要确保双扇摆动门正确关闭顺序的情况下，使用门协调器装置，例如带有
槽口会议门梃的门。如果需要可靠地顺序关闭带有回扣会议门梃的双扇摆动防火/防烟门
，建议使用根据本欧洲标准制造的门协调器装置。用于防火/防烟门的门协调器装置需要
附加属性，以便在发生火灾时，独立或作为完整门组件的一部分，积极满足安全的基本要
求。规范性附录a中规定了用于防火/防烟门组件的门协调器装置的这些附加要求。

4、门协调装置 欧盟CE认证模式

根据门协调装置性能和使用环境要求，可采用如下认证模式申请CE

模式1：防火/防烟分隔门

5、门协调装置欧盟CE认证测试项目

 

6、门协调装置 CE认证怎么做

模式1：NB机构测试样品+FPC工厂审核

模式2+：NB机构进行FPC工厂审核

模式3：NB机构测试样品+工厂DOP性能声明



模式4：国内测试+工厂DOP+NB机构发证

7、门协调装置 CE标识如何加贴？ 

8、相关技术文章

建筑五金CE认证

建材产品CE认证
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